
 

Bestyrelsesmøde Lørdag d. 29. Marts 2025 
Sted:  
Hotel Nyborg Strand 

  
Tidspunkt:  
10:00 – 20:00  
  
Deltagere:  
Bestyrelsen:  
Mireille Enggaard Kempf (MEK)  
Jens Rudbeck (JR) 
Murad Ahmed (MA)  
Michael Gandø (MG)  
David Coupar (DC) 
Søren Dall (SD) 
Bodo von Münchow (BVM)  
 
Suppleanter: 
Thomas Møller (TM) 
 
Udviklingskonsulent: 
Hans Vixø (HV) 
 
Afbud: 
Therese Raffing (TR) 
 
Referent: 
Jens Rudbeck 
 
Dagsorden:  

1. Godkendelse af dagsorden  
2. Strategi aftale 2026 – (HV) 

• Gennemgang af Spor 1 – Organisation 

• Gennemgang af Spor 3 – Unge 

• Gennemgang af Spor 4 – Voksne  
3. Status fra formanden 

• Meget tid bruges med aktuelle klagesager samt sager i medierne. 
1. Der samarbejdes med DIF i forhold til kommunikation og sikre at vi er enige 

med DIF omkring håndtere og proces. 

• Der snakkes fortsat med Team Danmark om at finde en løsning for fremtiden. 

• Der er afsluttende samtaler for udviklingskonsulent i gang. 

• Der kommer et ETU møde i Nürnberg snart hvor MEK er på valg. 
4. Status på økonomi 

• Endelig resultat lander på et underskud på 260.007,07 kr. afvigelsesrapport er 
udfyldt og sendt til revisor sammen med årsrapporten. 



 

• Der opsættes møde med Økonomiafdelingen til gennemgang af årsrapporten. 

• Der planlægges intern revisions gennemgang med kritisk revisor. 

• EY inviteres med til Rep mødet, til fremlæggelse af regnskabet. 
5. Status fra udvalgene 

• Stævnegruppen (SD): 
1. Vi fortsætter med at have en god opbakning til vores stævner.  

2. Der er flere klubber, som er begyndt at have interesse for at afholde stævne. 

3. Forbundets nye videoreplay system blev succesfuldt anvendt i Esbjerg.  

4. Der er fortsat problemer med nedpakning af udstyr efter stævnerne. Der arbejdes 

på en løsning.  

5. Alle forårets stævner er nu online.  

6. Det første af efteråret stævner kommer op i løbet af få uger.  

7. Vi mangler fortsat en ny stævneadministrator til teknik. Klubberne opfordres til at 

finde kandidat.  

8. Poomsae dommerne har overtaget nogle af de administrative opgaver I forbindelse 

med afvikling af stævnerne. Der skal dog findes en mere permanent løsning. 

9. Vores Hollandske samarbejdspartner har tilbudt os at købe deres nye Poomsae 

system, der er WT-godkendt. Vi afventer pt. et konkret tilbud. 

• IT (SD):  
1. Der er blevet opsat en printløsning og netværksløsning med DIF for en kommende 

udviklingskonsulent.  

2. De inaktive postkasser i vores mailsystem er blevet lavet om til gratisløsninger. De 

vil blive aktiveret igen så snart posterne er besat.  

3. De sidste aftaler med Itide om opdatering af hjemmesiden, er ved at være på plads. 

4. Der har været problemer med linjeskift på hjemmesiden. Fejlen er næsten rettet 

nu. Den skyldes uheldig konvertering af Wordfiler til hjemmesiden. Der er blevet 

installeret en ny CMS system, så fejlen ikke skulle kunne ske igen.  

5. Der skal derudover laves en opdatering af vores Googlekonto. Det vil blive gjort 

hurtigst muligt.  

• Gradueringsudvalg (SD):  
1. Indbydelsen til den første forbundsgraduering i flere år er nu ude. Der er lavet en 

tilmeldingsproces gennem en gratis platform, der opfylder alle behov. 

Tilmeldingsprocessen er aftalt med sekretariatet, økonomi og supportafdeling. 

Projektgruppen går nu i gang med at kigge på pensum. 

• Dommerudvalg (DC):  
1. Dommer sektionsmøde i Januar med optagelse af 2 nye kvindelige medlemmer.  
2. Til Esbjerg cup arbejdede man med en ny løsning hvor man fik nye dommere til at 

deltage aktivt til stævnet umiddelbart efter kurset. 
3. 3 dommere har været til international dommerkursus, 2 er bestået, 1 skal prøve 

igen. 
4. Ny dommerkursus planlægges på Sjælland. 

  



 

• TEU – Kamp (MA):  

1. Ny landsholdsledelse er kommet godt i gang med arbejdet og har godt styr på 

både praktiske processer, og den sportslige planlægning.  

2. En bred trup er blevet inviteret inkl. en del nye aspiranter for at give dem et 

indblik i eliten. De er blevet taget godt imod af de erfarne. 

3. Der har været afholdt to landsholdssamlinger i hhv. Odense og Holbæk, der 

er gået rigtig fint. God respons fra kæmperne. Næste samling bliver i Aarhus 

5. april.  

4. Nürnberg træningslejr. 8 udvalgte kæmpere deltog sammen med sportschef 

Bjarne Johansen og landsholdstræner Tarik Setta på invitation af det tyske 

forbund og Aziz Acharki. Formålet var at samle nogle af europas bedste 

kæmpere.  

5. Landsholdet har deltaget til Dutch Open og British Open, og derudover har 

klubber med landsholdskæmpere deltaget i Belgian Open – herunder Omar 

Dawoud, der vandt guld. I alt har landsholdskæmpere hentet 8 G-stævne 

medaljer hjem. Flere kæmpere kravler op af verdensranglisterne. 

6. Denmark National Team blev samlet nummer 4 på seniorsiden ud af 73 

mulige hold. Derudover deltog danske klubber for sig selv, og havde deres 

særskilte point. I Sen Her -74 tog de danske kæmpere guld, sølv og bronze. 

Danmark spillede således en betydelig og mærkbar rolle i Manchester. 

7. Overskydende midler fra Kirkbi/Salling blev omkonteret til sidste års brug. 

Det gav en ekstra pulje til støtte til landsholdet til hhv. Tallin Open og 

European Club Championship i april. 

8. Næste stævner hvor LH deltager som hold er Swedish Open og Presidents 

Cup i Sofia til maj.  

9. UC: Mere uddybende materiale med UC og Talent UC koncept er sendt til 

hhv. UC Sjællands ansøgerklubber samt Esbjergklubberne. Begge 

konstellationer er opfordret til at søge om at blive UC Talent (10-14-årige) 

samt om at få dispensationsmuligheder for at inkludere juniorer på 

talentniveau. (Ikke subelite). 

10. Første møde med hele landsholdsledelsen inkl. de assisterende trænere er 

blevet afholdt. Deltagere: Murad Ahmed, Tarik Setta, Bjarne Johansen, Belal 

Dawoud, Steen Tiedjen. Emne: Generel briefing og input til planlægning 

frem til sommer.  
  



 

• TEU – Teknik (MG): 

1. Efter et ellers succesrigt VM i Hong Kong, har der været kritik af adfærd fra 

både enkelte atleter og enkelte ledere. Det har betydet, at vores Sportschef 

samt 2 assisterende trænere har opsagt deres stilling. Vi har derfor gang i en 

fælles proces (imellem atleter, ledere, forældre og TEU) om at udarbejde et 

Code of Conduct for hele tekniklandsholdet. Der er deadline for 

færdiggørelse og underskrift inden afrejse til EM i Tallin. Ligeledes bliver 

landsholdsudøverkontrakten genindført. 
2. På baggrund af den meget korte frist for afholdelsen af EM, har vores 

kvalifikationsproces været meget komprimeret. På trods af udfordringer med 

Belgian Open, hvor der efter få dage blev lukket for tilmelding og 

umuliggjorde tilmelding for de fleste atleter. At der af uofficielle veje, på 

konkurrencedagen, stod flere danske atleter som nytilmeldte. Det har givet 

henvendelser fra andre nationer, som har udvist utilfredshed med DTaF`s 

ageren og snyde danske atleter ind på deltagerlisten længe efter tilmeldingen 

var lukket. 

3. Der er dog ikke tale om at DTaF har andel i dette og vi vil fra TEU-teknik 

kraftigt anbefale, at man som atlet fremover ikke lader sig lokke med på 

denne måde. Det kommer meget hurtigt til at ligne snyd og skaber splittelse 

mellem atleter på landsholdet samt LHL. 
• Uddannelsesudvalg (MG): 

1. Vi arbejder med forskellige løsninger for at få gennemført træner 2 kurset, 
efter det flere gange har måtte aflyses. Vi har i en årrække haft et princip 
om at kurser ikke må give underskud og det vil vi gerne udfordre. 

1. Mulighederne er at vi giver en underskudsgaranti fra forbundet 
2. Lader kursister tage uddannelsen direkte hos DIF eller DGI over 2 

weekender og efterfølgende tager et afsluttende TKD-modul 
3. Benytter ETU som basis og tilføjer et modul med de DIF-elementer 

som ETU ikke indeholder 
2. For de 2 sidste løsninger skal der bruges noget tid og økonomi på udvikling 

og materialer. 
3. Hvis vi går med ETU-modellen, ”udelukker” vi dem der ikke er elite, men 

udelukkende skal bruge træneruddannelsen hjemme i klubben. 
• Breddeudvalg (JR):  

1. Planlægning af årets sommerlejr er i fuldt gang. 
2. Tilmelding til sommerlejr er åbnet op. 

• Anti-doping Danmark (MG):  Ikke nogle nye sager. 

• PR & Marketing (MA): Ikke gennemgået. 

6. Status fra O&A sager 

• Der er pt en aktuel sag, denne afventer afgørelse. TeU-kamp er forsat suspenderet 
indtil en afgørelse er faldet. 

7. Kommunikation i HB 

• Ved godkendelse/afvisning osv af indlæg på vores facebook sender man en info 
mail til resten af bestyrelsen så alle er orienteret. 

• Generelt bør vi være bedre til at ringe til hinanden og spørge hvis man er i tvivl. 



 

8. Emner til beslutning i bestyrelsen (Fremsend grundlag senest 2 dage før mødet) 

• Bevillingsansøgning vedr. trivelsundersøgelse 
1. Ansøgningen trækkes tilbage da der er fundet en anden løsning. 

• Bevillingsansøgning vedr. ekstra midler til Kamp området 
1. Der er fremsendt en 2 delt ansøgning om samlet 700.000 kr 
2. Der er behov for at flere af punkterne uddybes med et fyldestgørende 

budget. 
3. Der er brug for at undersøge hvor nyligt indkøbt elektronisk udstyr befinder 

sig, samt hvor meget der er. 
4. MA fremsender uddybende materiale som kan ligge til grund for beslutning 

på næste online møde. 

• Bevillingsansøgning vedr. Bredde 
1. Ansøgningen reduceres til 243.845 kr pga indkommet tilbud. 
2. Ansøgningen er godkendt og indkøb af 3 nye Poomsae baner og 4 nye 

kampbaner inkl transportkasser sættes i gang. 

• Bevillingsansøgning vedr. træner 2 uddannelse 
1. Der ønskes en budget fremlæggelse så vi er sikre på tallende. 

9. Gennemgang af evt indkomne Lov forslags ændringer 

• Lov forslags ændringer udsendes med materialet til rep.mødet. 
10. Rammebudget 2026 

• JR rundsender til gennemgang på næste online møde. 
11. Planlægning af materialer for rep. Møde 

• Indkaldelse senest 05-04-2025 
1. Indkaldelse skal indeholde: 

1. Rammebudget for 2025 
2. Liste over indkaldte klubber og deres antal licenser pr. 1. marts 
3. Af indkaldelsen skal der fremgå: Hvilke tillidsposter der er på valg, 

Periodens valg og om de nuværende er villige til genvalg. 

• Mindst 8 dage før rep mødet skal der opslås dagsordren på hjemmeside. 
1. Formanden aflægger den samlede beretning. 
2. Forbundets strategi for den kommende periode 
3. Regnskab, inkl. udtalelse fra de kritiske revisorer  
4. Rammebudget for kommende regnskabsår 
5. Alle indsendte lovforslag opstilles i samme rækkefølge som lovene 

12. Planlægning af dato for næste bestyrelsesmøde. 

• Næste bestyrelsesmøde bliver 27 April. 
13. Evt. 

• Udfordringer med hjemmesiden blev gennemgået. 

• LUKKET PUNKT: Indkommet mail. 


